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Abstract (en)
According to the invention, the fibres originating from stripping are subjected to the following preliminary operations: a. cutting to a length of between
150 and 400 mm, b. preimpregnation with water, c. action of steam at a pressure of between 10 and 15 bars for a period of between 20 and 60
seconds, d. decompression to atmospheric pressure, e. washing and drying, which are subjected to the preparation stages on any type of material:
linen, wool or cotton; the fibre sliver obtained is finally spun wet. The linen yarn obtained has the appearance and the structure of a linen yarn
produced by the wet method and has a flexibility which makes it suitable for use in millinery and on a knitting loom.

Abstract (fr)
Selon l'invention, les fibres issues du teillage sont soumises aux opérations préalables suivantes : a. coupe à une longueur comprise entre 150
et 400 mm, b. préimprégnation par de l'eau, c. action de la vapeur sous une pression comprise entre 10 et 15 bars pendant une durée comprise
entre 20 et 60 secondes, d. détente à pression atmosphérique, e. lavage et séchage, qui sont soumises aux étapes de préparation sur tout type de
matériel : lin, laine ou coton; enfin le ruban de fibres obtenu est filé au mouillé. Le fil de lin obtenu a l'aspect et la structure d'un fil de lin au mouillé et
a une souplesse le rendant apte à une utilisation en bonneterie, sur métier à tricoter.
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